
Anteckningar från uppstartsmöte 2017-09-04

1. Det bestämdes att kursansvarig kallar till mittmöte i läsvecka fem (via doodle).

2. Låg närvaro vid andra övningen första veckan berodde på en schemakrock (verkar vara
av engångskaraktär). Förhoppningsvis kommer fler att gå på övningarna framöver.

3. Föreläsningarna följer inte blint upplägget i kursboken, och allt görs inte på samma sätt.
Detta verkar vara ok för studenterna.

4. Kursprogrammet visar inte vad som händer längre fram. Kursansvarig är medveten om
detta och gör sitt bästa för att planeringen skall komma längre i förväg.

5. Tillgången till lärarhjälp på övningarna upplevs som god, och inga längre väntetider
förekommer.

6. Kursansvarig överväger att lägga in en extra repetitionsföreläsning i slutet av kursen.

7. Frågan om varför inga SI-övningar förekommer lyftes, men ingen kände till något kon-
kret.
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